
Grundejerforeningen Egesholm

Referat af ordinær generalforsamling

Afholdt i ”Den Gamle Brugs” Egebjergvej 172

Mandag den 25/2-2019

Mødt: 4 fra bestyrelsen og derudover 10 grundejere

a) Valg af dirigent 
Sten Andersen blev valgt og kunne konstatere at generalforsamlingen var lovligt varslet.

b) Valg af 3 stemmetællere

c) Leif Holst Sørensen (10) aflagde bestyrelsens beretning til godkendelse da formanden Jan  var 

forhindret i fremmøde
Beretningen blev enstemmigt vedtaget

d) Kassereren (Henrik Sandberg) fremlagde revideret regnskab til godkendelse
Regnskabet blev enstemmigt godkendt

e) Indkomne forslag
Forslag om (som grundejer) hos Kommunen, at kunne søge om nedlæggelse/flytning af fortov ved 

vendeplads.
Forslaget blev vedtaget med stemmerne 12 for, 2 mod

f) Foreningens arbejde i det kommende år.
1. Forestå driften i henhold til vedtægterne
2. Foranstalte græsslåning på græsdækkede friarealer samt bag boligvejes vendepladser
3. Foranstalte vedligeholdelse af beplantningsbælter og sydlige stiareal herunder udbedre 

belægningen på stien ned til Rådvedvej
4. Foranstalte vedligeholdelse (herunder revneforsegling), glatførebekæmpelse og snerydning 

af boligveje
5. Ad hoc og andre opgaver som bestyrelsen iværksætter, der ikke genererer udgifter udover 

besluttet og indarbejdet i budgettet.
g) Godkendelse af budget og fastsættelse af kontingent for det kommende år

Bidrag til vejfond fastlægges til 500 kr, biddrag til grundejerforeningen fastlægges til 750 kr.
h) Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer + 2 suppleanter (efter tur afgår Henrik Sandberg (46) og Helle 

Brøndum (49)). Begge medlemmer valgt. Torben Mølgård (34) og Hans Steensen (36) er hhv. 1. og 2. 

suppleant
i) Valg af 2 revisorer + 1 suppleant

Steen Andersen (28) og Jørn Christoffersen (14) blev valgt som revisorer, Gitte Weinrich Bonde (58) 

blev valgt som suppleant.
j) Eventuelt

 Der blev forespurgt til status på støjvold. Der er usikkerhed omkring det økonomiske grundlag 

og der er ikke kommet nogen tilkendegivelser fra Askeholm.

 Forslag vedr. parkering i begge sider på stikvej – kan man skilte med noget for at minimere par-

kering. Kan vi henvende os til børnehaven vedr. problematikken med parkering på stikveje.

 

Generalforsamling afsluttet kl. 20.12 hvorefter vi spiste bestilt smørrebrød.


